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redakce 27. decembra 2023

Pro-očkovací lékařka varuje o úporné snaze utajit
devastační vedlejší účinky covidových vakcín

badatel.net/pro-ockovacia-lekarka-varuje-o-upornej-snahe-utajit-devastacne-vedlajsie-ucinky-covidovych-vakcin

(Patricia Harrityová, Expose News ) Pro-očkovací lékařka, která
aplikovala tisíce vakcín, se rozhodla promluvit a varovat veřejnost před
„úpornou snahou“ zatajit ničivé vedlejší účinky vakcín proti covidu,
včetně rakovin a srdečních zástav způsobených očkováním.

Lékařka Cornelia Tschanettová, která ve své praxi aplikovala přibližně
4000 dávek covidových vakcín, zažila morální dilema poté, co si
všimla, že asi deset procent jejích pacientů hlásilo závažné nežádoucí
reakce po očkování.

Dr. Tschanettovou k prolomení mlčení přiměl znepokojivý případ
zdravého teenagera, kterého očkovala a následně se u něj vyskytla
nečekaná srdeční zástava. V tomto okamžiku dospěla do stavu, kdy se
již dále necítila schopna pokračovat v očkování.

Namísto pokračování v očkování se rozhodla otevřeně podělit o své
obavy, čímž zpochybnila převládající narativ, že covidové mRNA
vakcíny jsou jednoznačně „bezpečné a účinné“, jak tvrdí vlády a jejich
mediální spojenci.

Podle doktorky Tschanettové existují tisíce dalších lékařů, kteří sdílejí
její postřehy týkající se vakcín, ale obávají se ztráty zaměstnání a
kariéry a také trestu ze strany farmaceutických firem, pokud by se
odvážili o svých obavách promluvit.

Příběh Dr. Tschanettové je dnes součástí nedávno vydaného
dokumentárního filmu s názvem „UN-SICHTBAR: Der Film Teil 1“ (v
překladu „NEVIDITELNÝ: Film 1. část“). Ve filmu lékařka odhaluje, že
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ohromujících 10% ze 4 000 pacientů, které léčila, hlásilo „zdravotní
problémy z očkování“.

„Na začátku jsme pozorovali málo vedlejších účinků.“

Doktorka Tschanettová dále odhaluje, že její pacienti se k ní vraceli s
nežádoucími vedlejšími účinky ještě dlouho poté, co dostali očkování.

„Postupně během roku se to však začalo zvyšovat. První případy si až
tak nevšimnete nebo je odmítnete jako ojedinělý případ,“ pokračovala
lékařka.

„Koncem roku se to ale zvýšilo výrazně. Stále více a více lidí přicházelo
se stížnostmi po očkování. A pak začnete zpochybňovat své vlastní
vnímání.“

Doktorka Tschanettová prozradila, že ona i další lékaři měli strach
vyjádřit své obavy o bezpečnosti covidových vakcín. Absolutní
nedostatek vědecké diskuse o nadměrných úmrtích a vedlejších
účincích vakcín je pro Dr. Tschanettovou nejšokujícím aspektem celého
tohoto příběhu.

„Lidé uvádějí stejné obtíže, jako jsou srdeční arytmie, šílená únava,
přetrvávající bolest svalů a záněty nervů. Toto se neustále opakuje a vy
se pak samozřejmě snažíte hledat i vědecký diskurz.“

„A tohle mě nejvíc šokovalo, že žádnou vědeckou diskusi nenajdete.“
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Doktorka Tschanettová prozradila, že když se pokusila upozornit na
problém jiných lékařů a představitelů farmaceutických společností, byla
varována, aby držela jazyk za zuby.

„Posloucháte absolutně dogmatické a skálopevné prohlášení typu:
‚Toto není z očkování.' A čím více pacientů přišlo, tím větší to byl vnitřní
konflikt pro mě – i pro mnohé lékaře, kteří skutečně chtějí pro své
pacienty to nejlepší.“

Tschanettová dále vysvětlila, že se nakonec rozhodla promluvit o tom,
co se ve skutečnosti děje v zákulisí, kdy zdravý chlapec po absolvování
očkování vážně onemocněl.

"Mimořádným prvním případem byl 16letý chlapec, který k nám přišel
48 hodin po druhé dávce s nevolností a tlakem na hrudi," řekla.

„Udělala jsem mu EKG, které se působivě změnilo – což není normální
před 16. rokem života člověka. Potom jsme ho poslali do nemocnice.
Byla mu tam diagnostikována masivní myokarditida srdce. Díky Bohu,
že se opět uzdravil.

Pro mě to byl moment, kdy jsem se zastavila. V té době už přicházeli i
další lidé, matky s dětmi, mladí lidé,“  pokračovala.

https://www.badatel.net/ako-liecit-stitnu-zlazu
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„Velmi často doslova říkali větu: ‚Nevím, co je správné, vložil jsem svůj
život do vašich rukou.' A tato síla důvěry ve mně osobně vyvolala
zodpovědnost, abych byla upřímná. Nezáleží na tom, jestli jste takový
případ viděli jednou nebo desetkrát. Riziko existuje a souvislost je
zřejmá.

Dokud se nepřekáže opak, musíme lidi vzdělávat o tom, co vidíme a
jaké zkušenosti máme. Toto právo má každý člověk, pokud se
rozhodne podstoupit medicínský zákrok.“

Tschanettová vypráví, jak zažívala obrovský tlak ze strany vlády a
farmaceutických firem, aby experimentálními mRNA vakcínami
„zaočkovala tolik lidí, kolik se jen dá“.

\"Byl to pro mě vnitřní konflikt, protože společenský tlak naočkovat co
nejvíce lidí a naočkovat všechny věkové skupiny byl velmi velký,\"
 řekla.

„A na druhé straně se vám hromadí osobní zkušenost lékařky, že to
není možné bez vedlejších účinků. To byl moment, kdy jsem si myslela,
že už dál nemůžu pokračovat v očkování. Musím se držet pravdy.
Musím naplnit tuto důvěru svých pacientů. Mám zhruba 300 až 400 lidí,
kteří ke mně přišli s pocitem, že od očkování mají problémy.“

Celý film  „NEVIDITELNÝ: Film 1. část“ (v němčině s anglickými titulky)
si můžete prohlédnout zde:

https://www.youtube.com/watch?v=tdnaQllvz50
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Watch Video At: https://youtu.be/tdnaQllvz50

Autor: Patricia Harrityová, Zdroj: expose-news.com , Zpracoval:
Badatel.net

Související články

Více než 94% případů propuknutí lepry se vyskytlo mezi oběťmi
covidových vakcín
7 nejstrašnějších vedlejších účinků covidových vakcín, které před
vámi farma mafie tají
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Podívejte, co vyšlo z plic očkované. Stále věříte, že vakcíny jsou
bezpečné?
Mnoho lidí přichází o zuby a zubaři tvrdí, že příčinou mohou být
covidové „vakcíny“

 
 

https://www.badatel.net/pozrite-co-vyslo-z-pluc-zaockovanej-stale-verite-ze-vakciny-su-bezpecne/
https://www.badatel.net/mnoho-ludi-prichadza-o-zuby-a-zubari-tvrdia-ze-pricinou-mozu-byt-covidove-vakciny/

